
 
 

 

 
 

 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ :   
- Υπουργό Οικονομικών, κ. Χ. Σταϊκούρα 
- Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων, κ. Α. Γεωργιάδη 
- Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Κ. Χατζηδάκη 
 
ΘΕΜΑ: Παραπάνω από αναγκαιότητα, η άμεση λήψη μέτρων στήριξης των επιχειρήσεων Γάμου-
Βάφτισης. 
 
 Η πανδημία του κορωνοϊού έχει πλήξει ανεπανόρθωτα  τις επιχειρήσεις που 
δραστηριοποιούνται στις εκδηλώσεις γάμου- βάπτισης. Η μείωση του κύκλου εργασιών των εν 
λόγω επιχειρήσεων είναι τεράστια  και πλέον αντιμετωπίζουν πρόβλημα επιβίωσης αφού είναι: 
-Με μηδενικές εισπράξεις από το 2020 έως και σήμερα. 
-Με αδυναμία ένταξης  στην τρέχουσα επιστρεπτέα προκαταβολή εξ αιτίας των μηδενικών 
εισπράξεων τους (απαραίτητη προϋπόθεση ένταξης τα 600 € τζίρου το τρίμηνο Ιανουαρίου - 
Μαρτίου) 
-Χωρίς στήριξη από ΤΕΠΙΧ  και από ταμείο εγγυοδοσίας 
-Χωρίς να συμπεριλαμβάνονται σε κανένα πρόγραμμα ΕΣΠΑ. 
-Χωρίς δυνατότητα e-λιανικού εμπορίου,  
-Με τέλος επιτηδεύματος και προκαταβολή φόρου σε ισχύ ,  
-Με Συνεχής χρέωση παγίων τελών   υπηρεσιών κοινής ωφέλειας  
-Με μείωση ενοικίου κ όχι ολική απαλλαγή, ενώ έχουν μηδενικό τζίρο 
Μάλιστα, με την  υπ. αριθμ. 2647 από 02-09-20 αναφορά μου, σας έθετα τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζει ο κλάδος, ζητώντας την άμεση αντιμετώπιση τους 
Επειδή είναι αδήριτη ανάγκη, η άμεση λήψη μέτρων στήριξης των επιχειρήσεων Γάμου-
Βάφτισης. 
 
Ερωτάσθε κ.κ  Υπουργοί: 

-Προτίθεστε να λάβετε άμεσα και ουσιαστικά μέτρα στήριξης των επιχειρήσεων γάμου βάπτισης, 
ώστε να  μπορέσουν να συνεχίσουν την λειτουργία τους και να αποφευχθεί ο αφανισμός τους; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 
Βασίλης Κεγκέρογλου                                                                                           

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5627

Ημερομ. Κατάθεσης:
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